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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
 
Broj:01-05- 211/13 
Datum, 10.06.2013. godine 
 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa VIII (osme) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
07.06.2013. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
 
 
Sjednica je započela u 15,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Ivan Jurišić, Zoran Marković i Mato Pranjić, 
Vijećnici HDZ 1990: Nevenka Glamatović, Borislav Petrović (stigao na sjednicu u 

15:35),i Pero Lujić,  
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala i Jozo Grgić  
Vijećnik HSP BIH: Nikola Risonjić i Goran Tokić (stigao na sjednicu u 15:05),   
Vijećnica HSS-NHI: Janja Grgić (stigla na sjednicu u 15:04), 
Vijećnnik SDP BIH: Boris Penava. 
 
Sjednici nisu nazočili vijećnici: Finka Rajkovača. 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić, v.d. šef Službe za 
geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam Ivan Katić, šef 
Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo, Ante Matić 
predsjednik mjesne zajednice Žabljak, grupa građana mjesne zajednice Žabljak, Zvonko 
Miškić sindikat općine Usora, Oliver Grgurević predstavnik Zavoda za vodoprivredu 
Sarajevo, Josip Lukić pomoćnik ravnatelja Javne ustanove Dom zdravlja Usora, Dario Katić 
stručni savjetnik za upravljanje razvitkom općine Usora, Džavid Slamnik odvjetnik Josipa 
Ercega, grupa građana iz mjesne zajednice Žabljak. 
 
Sjednicom je predsjedavao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova za rad (kvorum, 9 nazočnih vijećnika i 4 
odsutna vijećnika) te da je sjednica otvorena za javnost. 
 

 
Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici dobili dnevni red za VIII redovitu sjednicu 
Općinskog vijeća Usora u Sazivu i takav dnevni red je dao na raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave o predloženom dnevnom redu Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Dnevni red koji su vijećnici dobili u Sazivu za VIII redovitu sjednicu i Općinsko 
vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
glasova (sjednici nazočilo 9 vijećnika OV-a) usvojilo sljedeći  
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D N E V N I  R E D 

 
1. Prezentacija Studije sustava za prikupljanje, odvodnju i pročišćavanje fekalnih 

otpadnih voda općine Usora;  
2. Usvajanje Zapisnika sa sedme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora; 
3. Vijećnička pitanja; 
4. Obraćanje načelnika; 
5. Godišnje izvješće o poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Usora za period od 

01.01.-31.12. 2012. godine; 
6. Prijedlog Odluke o zaštiti izvorišta vode za piće „Žabljak“; 
7. Prijedlog Odluke o zaštiti izvorišta vode za piće Makljenovac i Ularice; 
8. Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti; 
9. Prijedlog Odluke o općinskim administrativnim pristojbama; 
10. Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra; 
11. Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje, putem javnog 

natječaja; 
12. Prijedlog Rješenja o prigovoru Josipa Ercega na Zaključak o rezultatu javnog 

natječaja za dodjelu neizgrađenog građevinskog zemljišta na korištenje; 
13. a)Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Ćosićpromexu d.o.o. Usora; 

b)Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Imaco d.o.o. Usora; 
c)Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Inošped d.o.o. Tešanj; 
d)Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Nikoli Zovko iz Piljužića; 

14. Prijedlog Rješenja o imenovanju Općinskog pravobranitelja općine Usora; 
15. Prijedlog Zaključka o dogradnji objekta Javne ustanove Dom zdravlja Usora – zgrada 

općine Usora; 
16. a)Informacija o stanju vodosnabdijevanja na području općine Usora;  

b)Prijedlog Zaključka o sanaciji i izgradnji objekata za vodosnabdijevanje na 
području općine Usora; 

17.Informacija o zimskom održavanju lokalnih cesta na području općine Usora za 
sezonu 2013.-2013. godina; 

18.a)Informacija o primjeni Odluke o komunalnim pristojbama; 
     b)Informacija o primjeni Zakona o porezu na imovinu, naslijeđe i poklon; 
 
 
Ad/1 
Prezentacija Studije sustava za prikupljanje, odvodnju i pročišćavanje fekalnih 
otpadnih voda općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je pozvao Olivera Grgurević predstavnika Zavoda za 
vodoprivredu Sarajevo da se obrati nazočnima i iznese najvažnije pojedinosti o ovoj točci 
dnevnog reda. 
 
Oliver Grgurević odgovorni projektant iz Zavoda za vodoprivredu d.d. Sarajevo je 
vijećnicima i svim nazočnim prezentirao Studiju sustava za prikupljanje, odvodnju i 
pročišćavanje fekalnih otpadnih voda općine Usora. Vijećnicima je prezentirao što je cilj i 
zadatak ove studije, izložio metodologiju izrade dokumentacije, iznio opće podatke o 
prostoru odvodnje (prezentirao pokazatelje stanja i sustav naseljenih mjesta, postojeće 
stanje vodosnabdijevanja, procjenu tereta zagađenja antropogenog problema te analizu 
problema).  
Cilj i zadatak Studije je odabir najpovoljnijeg rješenja načina prikupljanja, odvođenja i 
tretmana otpadnih voda naselja na području općine Usora. 
Nakon izlaganja općih podataka o stanju i problemima vijećnicima i nazočnim je 
prezentirao moguća rješenja tretmana otpadnih voda za cijelo područje općine Usora. 
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Naglasio je da su prema Studiji sustava za prikupljanje, odvodnju i pročišćavanje fekalnih 
otpadnih voda općine Usora predviđene tri varijante načina prikupljanja i prečišćavanja 
otpadnih voda stanovništva i industrije.  
Naglasio je da je kod donošenja Odluke za rješavanje kanalizacionih sustava neophodno 
uzeti u obzir sve kriterije i to financijske, tehničke, okolišne i ostale kriterije. 
Vijećnicima i ostalim nazočnim na sjednici je prezentirao procjenu investicionih troškova 
za sve tri varijante kao i procjenu eksploatacionih troškova za sve tri varijante. 
Nakon upoznavanja nazočnih sa osnovnim informacijama oko Studije predstavnik Zavoda za 
vodoprivredu je iznio tehno-ekonomsko poređenje varijantnih rješenja i analizu rizika te je 
iznio i određene prijedloge za investitora sa stajališta projektanta. 
 
Nakon izlaganja predstavnika Zavoda za vodoprivredu Predsjedatelj je dao na raspravu ovu 
točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: predsjednik mjesne zajednice Žabljak Anto 
Matić, Općinski načelnik, Oliver Grgurević predstavnik Zavoda za vodoprivredu, šef Službe 
za gospodarstvo i financije, Ivo Suvala, Ivan Jurišić. 
 
Nakon rasprave o ovoj točci dnevnoog reda nije bilo izjašnjavanja. 
 
 
Ad/2 
Usvajanje Zapisnika sa sedme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa sedme redovite sjednice 
Općinskog vijeća općine Usora. 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa sedme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici dobili u 
materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ 
i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa sedme redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
Ad/3 
Vijećnička pitanja 
 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Nikola 
Risonjić, Mato Pranjić, Ivan Jurišić, Klub vijećnika HDZ BIH, Janja Grgić, Općinski načelnik. 
 
Vijećnik HSP BIH u OV-u Usora Nikola Risonjić 
 
Vijećnik Nikola Risonjić je postavio pitanje što je sa Godišnjm izvješćem o radu JKP 
„Usora“ d.o.o. Sivša, da li će to biti pripremeljeno za narednu sjednicu Općinskog vijeća. 
Na pitanje vijećnika Risonjić je odgovoreno odmah na sjednici, Godišnje izvješće o radu 
JKP „Usora“ d.o.o. Sivša će biti pripremljeno za iduću sjednicu Općinskog vijeća.  
 
Vijećnik NSRB u OV-u Usora Mato Pranjić 
 
Vijećnik Mato Pranjić je postavio pitanje vezano za sanaciju udarnih rupa na 
prometnicama Općine. Budući da su započete aktivnosti sanacije udarnih rupa, postavio je 
pitanje dokle se došlo sa tim aktivnostima i kada se planiraju završiti sanacije na ostalim 
putevima koji su u vrlo lošem stanju na području naše općine? 
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Na pitanje vijećnika Pranjić je na sjednici odgovor dao Općinski načelnik koji je istakao 
da je ovo pitanje bitno i na mjestu. Procedura javne nabave za sanaciju udarnih rupa je 
već odavno provedena i završena, izabran je izvođač i ugovoreni su radovi. Postoje veliki 
problemi sa Dobojputevima, poduzećem koje je dobilo ovaj posao i koje se već danima 
pravda da je razlog za nezavršavanje ugovorenih obveza loše vrijeme. Svakodnevno su 
Službe sa njima u kontaktu i svaki dan obećavaju da će to biti završeno. Postoje 
informacije da se pojedini radovi ne obavljaju prema sklopljenom dogovoru. Sukladno 
tome dogovoreno je da se njihov šef gradilišta nađe sa predstavnicima Općine i da se ono 
što je urađeno pregleda jer je upitno da li je to dobro urađeno a poseban problem je ono 
što nije urađeno. Sve se čini što je u moći Općine da se ovaj problem riješi.  
 
Vijećnik NSRB u OV-u Usora Ivan Jurišić 
 
Vijećnik Ivan Jurišić je postavio pitanje dokle se došlo sa registracijom Usorske razvojne 
agencije URE koja je osnovana na drugoj izvanrednoj sjednici Općinskog vijeća? 
Na pitanje vijećnika Jurišić je na sjednici odgovor dao Općinski načelnik koji je naglasio 
da su sve aktivnosti oko registracije ovog poduzeća povjerene notarskom uredu Brkić. 
Cjelokupna potrebna procedura je provedena ali je došlo do određenih poteškoća koje su 
nastale na relaciji Porezna uprava u Usori i Kantonalna porezna uprava jer oni nam trebaju 
dati porezni broj. Problem je nastao kod određene dokumentacije vezane za likvidaciju JP 
Veterinarska stanica za koju su u bazi podataka kod Porezne uprave postojala određena 
dugovanja od strane Općine radi neblagovremenog dostavljanja potrebne dokumentacije 
od stane kantonalne Porezne uprave našoj poreznoj. Taj problem je nakon dugo razgovora 
i intervencija riješen, dobili smo uvjerenje da je poduzeće Veterinarska stanica brisano iz 
registra i sada se čeka da se porezni brojevi dostave kako bi se potrebne aktivnosti oko 
registracije okončale. 
 
Klub vijećnika HSS-NHI u OV-u općine Usora  
 
1. Da li ima mogućnosti da mladi općine Usora po završetku studija pripravnički staž 

odrade u općini Usora, jer znamo da je značajan broj mladih završio studij ali nema 
gdje da završi pripravnički staž koji je uvjet za upošljavanje (a bilo je i obećanje novog 
načelnika)? 
 

Klub vijećnika HDZ BIH u OV-u općine Usora  
 
1. Molimo Vas da nas izvijestite dokle su stigle Vaše aktivnosti po pitanju Stadiona u 

Žabljaku, Veterinarske stanice te Lovišta u Jelečima? (za načelnika) 
 

2. Molimo Vas da nam dostavite informaciju da li su sve mjesne zajednice sa područja 
općine Usora  provele regularne izbore, tj. održale zborove građana i ustrojile Vijeća 
prema Statutu? (za šefa društvenih djelatnosti) 

 
3. Ranije postavljeno pitanje o prodaji općinskog zemljišta, koja je površina do sada 

prodana i u kojoj mjeri je privedeno namjeni na koje ste odgovorili da zbog obimnosti 
posla treba vremena i dalje čekamo odgovor? 

 
 
Ad/4 
Obraćanje načelnika 
 
Općinski načelnik se u četvrtoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na osmoj 
redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.  
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Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice. 
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima 
te održanim posjetama i sastancima. 
 
Nakon izlaganja Općinskog načelnika po ovoj točci dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
Ad/5 
Godišnje izvješće o poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Usora za period od 
01.01.-31.12. 2012. godine 
 
 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je pozvao Josipa Lukić, 
pomoćnika ravnatelja Javne ustanove Dom zdravlja Usora da ukratko vijećnicima izloži 
najvažnije pojedinosti koje se odnose na Godišnje izvješće o poslovanju Javne ustanove 
Dom zdravlja Usora za period od 01.01.-31.12. 2012. godine odnosno na rad ove javne 
ustanove.  
Rebalansom Proračuna kantonalnog Zavoda za zdravstveno osiguranje u mjesecu prosincu 
2012.  godine Javnoj ustanovi Dom zdravlja Usora je uskraćeno oko 15.000,00 KM prihoda i 
unatoč tome i općem stanju ova javna ustanova je uspjela sve svesti na negativno 
poslovanje cirka 5.000,00 KM. 
Domena primjene zdravstvene zaštite se stabilizirala na cirka 2.000 liječničkih pregleda 
mjesečno odnosno 24.000 godišnje već duži niz godina. 
Broj osiguranika koji imamo kao i broj stanovnika te brojke su tu negdje ali prema 
procjenama broj stanovnika i broj osiguranika variraju na štetu ove javne ustanove. 
Što se tiče aktivnosti koje je ova javna ustanova provela naglasio je da su nabavili 
biokemijski analizator, završena je adaptacija ambulante obiteljske medicine u 
Alibegovcima, za ovu godinu je planirana adaptacija ambulante obiteljske medicine Ularice 
a nakon toga ostaje problematična ambulanta u Omanjskoj. 
Naglasio je da je i dalje problem sa kojim se već duže vrijeme susreće ova Javna ustanova 
broj osiguranika koji je preduvjet za ostvarivanje sredstava od strane kantonalnog Zavoda 
za zdravstveno osiguranje. Također je istakao da Hitna služba dosta košta a malo je 
osiguranika i na temelju toga se može povući vrlo malo sredstava 
Preporuka je da se preispita broj korisnika zdravstvene zaštite osoba prijavljenih na Biro 
rada Usora. 
 
Nakon izlaganja Josipa Lukić pomoćnika ravnatelja Javne ustanove Dom zdravlja Usora 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Nikola 
Risonjić, Pero Lujić, Nevenka Glamatović, Anto Bonić i Josip Lukić. 
Vijećnik Nikola Risonjić je istakao da je ovo Izvješće opširno i detaljno urađeno. Naglasio 
je da je u Izvješću navedeno da imaju potraživanja u iznosu od 132.158,00 KM da je javna 
ustanova poslovala sa gubitkom cirka 5.000,00 KM i kada se uzmu korigiranja potraživanja 
prema Hercegovačkoj banci u navedenom iznosu od oko 8.000,00 KM ostaje određena cifra 
novaca pa je sukladno tome postavio pitanje da li imaju planova da prošire svoju 
djelatnost ili su to sredstva namijenjena dobavljačima po raznim osnovama? 
Pohvalio je rad liječnika ali je iznio primjedbu na rad tehničkog osoblja koje ne 
primjenjuje propise koje se odnose na oslobađanje plaćanja usluga korisnika koji su ratni 
voji invalidi. Naglasio je da postoje određene usluge koje se moraju naplaćivati i to je 
razumljivo ali za ono što je predviđeno da bude oslobođeno plaćanja za ratne vojne 
invalide  za to ne bi trebalo da bude problema sa tehničkim osobljem da se na uputnici ili 
receptu stavi RVI. Iznio je da je on kao korisnik imao određenih neugodnosti kada se o 
tome radi pa je to iznio kao određenu sugestiju.  
Postavio je pitanje da li se dokumentacija pacijenata čiji kartoni su u područnim 
ambulantama ulaže u te kartone ako se pregled tih pacijenata izvrši u centralnoj ustanovi? 
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Vijećnik Pero Lujić se u svom izlaganju osvrnuo na Izvješće ove javne ustanove. Glede 
investicionih ulaganja u ambulantu Obiteljske medicine u Alibegovcima naglasio je da 
smatra da je uloženi iznos velik u odnosu na površnu koja se koristi ističući da je to samo 
ono što je primijetio bez da ulazi u bilo kakve analize. Istakao je da je u prošlom izvješću 
ove javne ustanove za 2011. godinu kao jedan od problema koji je bio iznesen bio višak 
medicinskih sestara a manjak ostalog stručnog osoblja (manjak specijalista). Istakao je da 
se to pitanje ne iznosi u Izvješću za ovu godinu a financijska situacija i poslovanje ove 
ustanove je sve teže i teže. Naglasio je da bi volio kada bi bilo mogućnosti da se uposli još 
deset medicinskih sestara ali trenutna situacija i u okolini i kod nas je teška i to ne 
dozvoljava. Sistematizacija radnih mjesta i racionalizacija kada je u pitanju Javna 
ustanova Dom zdravlja Usora smatra da se ne treba plašiti da se uđe u određenu proceduru 
kada je u pitanju višak medicinskih sestara kako bi se poboljšala postojeća situacija 
(naglasio je da smatra da su usluge koje se pružaju u ovoj javnoj ustanovi dobre). Izrazio 
je nezadovoljstvo glede stručnosti i ljubaznosti pojedinih medicinskih sestara. Naglasio je 
da je primijetio da je ova javna ustanova razvila komunikaciju sa svojim korisnicima, ali je 
istakao je da ima primjedbu kada su u pitanju prioriteti samih korisnika usluga ove javne 
ustanove (treba znati kome dati prednost a tu se misli na RVI i trudnice).  
Josip Lukić, pomoćnik ravnatelja Javne ustanove Dom zdravlja Usora je odgovorio na 
postavljena pitanja i dao potrebna pojašnjenja na primjedbe i sugestije vijećnika. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je zatražila pojašnjenje određenih stavki iz bilance stanja 
(vanbilnčna pasiva). Vijećnica Glamatović je zatražila pojašnjenje za potraživanja koja se 
u Izvješću odnose na JKP i date novčane donacije kako bi se vidjelo na što se to odnosi. 
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je istakao da se komentari vijećnika ni 
u jednom izlaganju nisu odnosili na točku 5. ovog Izvješća koje je korektno urađeno i 
preporuke koje su navedene u točki 6. a odnose se na način kako da se povećaju prihodi sa 
povećanjem broja korisnika. U izvješću je navedeno da općina Usora ima 25% manje 
zdravstvenih knjižica nego broja birača, a da obje naše susjedne općine i Tešanj i Doboj 
Jug imaju više knjižica nego što imaju birača. Sugestija je da Općinsko vijeće prihvati 
predložene zaključke za one mjere i u okvirima u kojima mi kao Općina možemo postupati.  
 
Nakon duže rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Godišnje izvješće o poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Usora za period od 01.01.-
31.12. 2012. godine i Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Usvaja se Godišnje izvješće o poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Usora za period 
od 01.01.-31.12. 2012. godine. 
 
 
Ad/6 
Prijedlog Odluke o zaštiti izvorišta vode za piće „Žabljak“; 
 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na raspravu ovu 
točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Nikola Risonjić, predsjednik mjesne zajednice 
Žabljak Anto Matić i Općinski načelnik. 
 
Vijećnik Nikola Risonjić je postavio pitanje koju će težinu i ishod imati ova Odluka na 
rješenje pitanja izgradnje farme pilića koja je sada u početnoj fazi? Sugerirao je 
nadležnim u općini ali i predstavnicima mjesne zajednice da se ubuduće prilikom odabira 
lokacije i izgradnje bunara u mjesnoj zajednici Žabljak da se prije toga uzmu u 
razmatranje privatnih posjeda na tom području kako ne bi došli u nezgodan položaj zbog 
nemogućnosti ispunjavanja uvjeta iz Pravilnika za određivanja zona sanitarne zaštite.  
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Predsjednik mjesne zajednice Žabljak je istakao da su samo tri bunara u funkciji, postoji 
pet bunara ali su samo tri u funkciji. Istakao je da je Odluka korektno urađena, nema 
značajnijih primjedbi, zadovoljni su ugrađenim amandmanima. Naglasio je da kod 
primjedbe koju su dostavili na članak 18. Odluke su krivo shvaćeni. Nije im cilj bio da 
stvaraju novi institut već su tom primjedbom  mislili na to da se u zaštitnim zonama ne bi 
smjelo ništa početi raditi prije nego li se provede javna rasprava i građani upoznaju sa 
predviđenim aktivnostima.  
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o zaštiti izvorišta vode za piće „Žabljak“ i Općinsko vijeće općine Usora 
je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih 
vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o zaštiti izvorišta vode za piće „Žabljak“. 
 
 
Ad/7 
Prijedlog Odluke o zaštiti izvorišta vode za piće „Makljenovac i Ularice“ 
 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na raspravu ovu 
točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Pero Lujić, Anto Bonić i Ivo Suvala. 
 
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje da li se kod utvrđivanja zaštitnih zona vode za piće 
Makljenovac i Ularice vodilo računa o zaštiti izvorišta kada je u pitanju silazna petlja 
autoceste? Budući da su karte cjelokupnog područja općine izložene u Sali za sjednice 
zatražio je da se taj položaj izvorišta vijećnicima pobliže pojasni na karti. 
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je vijećnicima pokazao položaj 
izvorišta Makljenovac i Ularice na karti. Naglasio je da se prilikom izrade glavnog projekta 
autoceste predstavnici projektanta, predstavnici Ministarstva za promet i komunikacije BIH 
i predstavnici Agencije za vode FBIH a vezano za režim zaštite od mogućih zagađenja sa 
autoceste na sastanku sa predstavnicima općine naglasili da se objekti koji budu na 
autocesti biti postavljeni na način da ukoliko i dođe do određenih oštećenja i nezgoda 
izvorište vode za piće biti zaštićeno i o tome će se voditi računa.  
Budući da nije bilo predstavnika mjesne zajednice Makljenovac i Ularice iznio je stav koji 
su oni iznijeli na javnoj raspravi i koji je u oprečnosti sa stavom mjesne zajednice Žabljak 
koja traži da se poštri režim zaštite izvorišta vode za piće. Naime građani mjesne 
zajednice Makljenovac mjeru zaštite izvorišta doživljavaju ograničavajuće za razvoj 
Makljenovca i jedan od njihovih radikalnijih prijedloga je išao u pravcu da se izvorište 
ugasi i da se voda u ovu mjesnu zajednicu dovede sa nekog drugog izvorišta a da se taj dio 
koji je i buduće čvorište iskoristi na kvalitetniji način i da se tu omogući razvoj i 
upošljavanje.   
Predsjedatelj OV-a je istakao da je kontaktirao sa predstavnicima obje mjesne zajednice i 
oni su zadovoljni sa ovim prijedlogom Odluke, sa ugrađenim amandmanima i smatraju da 
je ona kao takva prihvatljiva. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o zaštiti izvorišta vode za piće „Makljenovac i Ularice“ i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova 
(12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o zaštiti izvorišta vode za piće „Makljenovac i Ularice“. 
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Ad/8 
Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti 
 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na raspravu ovu 
točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Jozo Grgić, Janja Grgić, Nikola Risonjić, Pero 
Lujić, Boris Penava, Ivo Suvala, Nevenka Glamatović, Anto Matić, Općinski načelnik,  
 
Vijećnik Jozo Grgić je u ime Kluba vijećnika HDZ BIH predložio da se u članku 8. stavak 1. 
točka 1. Prijedloga Odluke iza Sivša, Srednja Omanjska, Omanjska, Alibegovci, Ularice i 
Makljenovac umjesto po 1.500.00 KM stavi 2.000.00 KM i u točci 3. iza Bejići i Jeleči-
Filipovići umjesto po 800,00 KM stavi po 1.000,00 KM. 
Vijećnica Janja Grgić je pohvalila racionalno korištenje električne energije za javnu 
rasvjetu (redukcije koje su uvedene) posebice u mjesnoj zajednici Sivša. Naglasila je da 
nema neke velike koristi od javne rasvjete ako je i imamo osim na mjestima na kojima je 
ona zaista potrebna. Iznijela je sve negative efekte javne rasvjete. 
Vijećnik Nikola Risonjić je ističući usporedbu potrošnje po mjesnim zajednicama koja je 
navedena u tabeli u obrazloženju Prijedloga Odluke postavio pitanje tko snosi razliku 
troškova iz tabele?  
Predsjedatelj OV-a je odgovorio na postavljeno pitanje ističući da se ovdje ne radi o 
razlici već je u tabeli naveden utrošak po godinama. 
Vijećnik Pero Lujić je pozdravio ovakav Prijedlog Odluke kojim je predviđeno plaćanje 
javne rasvjete svim mjesnim zajednicama uz prioritet koji je dan mjesnoj zajednici 
Žabljak u kojoj javna rasvjeta osvjetljava magistralnu cestu. Postavio je pitanje da li 
postoji mogućnost da Općina financira javnu rasvjetu na određenim javnim mjestima kao 
što su trgovi, administrativni centri, crkve, postoji li tehnička mogućnost da se ovakav 
prijedlog za financiranje  ugradi u ovu Odluku. Na kraju je istakao da će Klub vijećnika 
HDZ 1990 podržati ovakav prijedog Odluke. 
Vijećnik Boris Penava je postavio pitanje da li postoji mogućnost da se iznađe model i 
uputi zahtjev Federalnoj Direkciji za ceste (jer se zna čiji je magistralna cesta objekat) i 
da oni preuzmu u cjelosti plaćanje rasvjete uz magistralnu cestu jer je to rasvjeta koja 
osvjetljava njihov objekat.  
Općinski načelnik je odgovorio na primjedbe i prijedloge vijećnika istakavši da je ovaj 
Prijedlog Odluke pripreman na način da se ostvare određene uštede, te da je ona 
pripremana na tragu prethodne Odluke. Vezano za prijedlkog vijećnika Penava istakao je 
da će Općina uputiti zahtjev nadležnim za realizaciju tog prijedloga. 
Vijećnik Jozo Grgić  je na tragu prijedloga vijećnika Lujić koji predlaže financiranje javne 
rasvjete od strane Općine administrativnih središta i crkava (naglasio je da svaka sredina 
ima neko središte ima crkvu, školu) vis a vis toga tehnički nije baš izvodivo da Općina to 
regulira i sukladno tome je Klub vijećnika HDZ BIH je predložio ovo povećanje za mjesne 
zajednice jer smatraju da to nisu velika sredstva i da neće previše opteretiti Proračun.  
Vijećnik Ivo Suvala je istakao da podržava ovaj Prijedlog Odluke sa amandmanom Kluba 
vijećnika HDZ BIH jer smatra da ne treba favorizirati pojedine mjesne sredine u odnosu na 
druge na ovakav način. Ovo povećanje sredstava neće predstavljati neko naročito 
opterećenje za Proračun i sukladno tome smatra da je Odluka uz amandman na članak 8. 
Kluba vijećnika HDZ BIH realnija u odnosu na prijedlog koji su vijećnici dobili u Sazivu.  
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da je u ovom momentu ova Odluka realna i 
objektivna. Istakla je da je Načelnik u svom izlaganju naglasio da će pokušati iznaći načine 
da određene institucije finaciraju javnu rasvjetu uz magistralnu cestu pa sukladno tome 
vjeruje i nada se u pozitivan ishod toga nastojanja. Kada se to postigne onda bi se ova 
Odluka mijenjala i predviđen iznos za mjesnu zajednicu Žabljak za ovu svrhu bi se umanjio 
a do toga momenta smatra da je ova Odluka realna i smatra da ne bi trebalo da ovi 
troškovi javne rasvjete uz magistralni put padaju na teret mjesne zajednice Žabljak i 
njenih mještana jer potrošnja na tom dijelu je u korist svih.     
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Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti koju su vijećnici dobili u Sazivu za VII 
redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora i i Općinsko vijeće općine Usora je sa 6 glasova 
„ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA„ glasa (12 nazočnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Ne usvaja se Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti koju su vijećnici dobili u Sazivu za VII 
redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti sa 
prijedlogom Kluba vijećnika HDZ BIH da se u članku 8. stavak 1. točka 1. Prijedloga Odluke 
iza Sivša, Srednja Omanjska, Omanjska, Alibegovci, Ularice i Makljenovac umjesto po 
1.500.00 KM stavi 2.000.00 KM i u točci 3. iza Bejići i Jeleči-Filipovići umjesto po 800,00 
KM stavi po 1.000,00 KM.  
Općinsko vijeće općine Usora je sa 5 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 7 
„SUZDRŽANIH„ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Ne usvaja se Prijedlog Odluke o javnoj rasvjeti sa prijedlogom Kluba vijećnika 
HDZ BIH da se u članku 8. stavak 1. točka 1. Prijedloga Odluke iza Sivša, Srednja 
Omanjska, Omanjska, Alibegovci, Ularice i Makljenovac umjesto po 1.500.00 KM 
stavi 2.000.00 KM i u točci 3. iza Bejići i Jeleči-Filipovići umjesto po 800,00 KM 
stavi po 1.000,00 KM. 
 
 
Nakon 8. točke Dnevnog reda Predsjedatelj je u 17:15 dao stanku u trajanju od 10 
minuta.   
 
 
Ad/9 
Prijedlog Odluke o općinskim administrativnim pristojbama 
 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je pozvao predlagača da 
ukratko vijećnicima izloži najznačajnije pojedinosti o ovom Prijedlogu Odluke. 
 
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je istakao da je Odluka donesena 2006. 
godine i od tada je pretrpjela četiri izmjene i dopune. Od tada su doneseni određeni 
propisi i sukladno tome je bilo potrebno donijeti i pristojbe za njihovu primjenu. Za ovu 
Odluku je bila zakazana javna rasprava u zgradi općine i na nju se nije nitko odazvao pa 
sukladno tome nije ni provedena. Primjedbe i prijedloge na Nacrt Odluke u pisanom obliku 
je dostavio Boro Glamatović djelatnik općine i svi prijedlozi i primjedbe su obrađeni u 
obrazloženju, traženi su stavovi pojedinih Službi i neki su prihvaćeni a neki nisu. 
Uvažavajući naprijed navedeno došlo se do konačnog jedinstvenog teksta Prijedloga ove 
Odluke. Procjena je da je zbog ekonomske krize manje investicija a samim tim i manje 
obavljanja upravnih radnji u Općini pa sukladno tome će prihodi ne zbog same Odluke već i 
zbog ovih okolnosti biti nešto niži nego ranijih godina. Od stimulativnih mjera koje su 
ugrađene u Prijedlog Odluke tu su odredbe da su odobrenja za građenje za čisto poslovne 
objekte niži nego za stambeno poslovne objekte, da se stimuliraju investitori i da im se 
smanje opterećenja. 
Nakon izlaganja šefa Službe Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda.  
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Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o općinskim administrativnim pristojbama i Općinsko vijeće općine Usora 
je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih 
vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o općinskim administrativnim pristojbama. 
 
 
Ad/10 
Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o gubitku statusa 
javnog dobra. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra i Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 
glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra. 
 
 
Ad/11 
Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje, putem javnog 
natječaja 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o dodjeli 
građevinskog zemljišta na korištenje, putem javnog natječaja u kojoj su sudjelovali: Pero 
Lujić, Jozo Grgić, Ivo Suvala, Ivan Jurišić, Nevenka Glamatović, Nikola Risonjić, Boris 
Penava, Općinski načelnik, predsjednik mjesne zajednice Žabljak.  
 
Vijećnik Pero Lujić je u ime Kluba vijećnika HDZ 1990 istakao da će oni podržati ovaj 
Prijedlog Odluke sa ciljem podržavanja razvoja gospodarstva na području općine Usora. 
Vijećnik Jozo Grgić je u ime Kluba vijećnika HDZ BIH predložio da se brišu članci 1. i 4. 
Prijedloga Odluke. Za prvi članak je istakao da se ona treba rješavati parcijalno ako postoji 
ozbiljan investitor/kupac da se tada donosi odluka o prodaji i da se to tada rješava kao što 
je to bio slučaj Imaca. Što se tiče prijedloga vezanog za članak 4. imamo neke naredne 
točke dnevnog reda koje će to regulirati. Pored toga predložio je da se sukladno 
prethodnim prijedlozima u članku 9. brišu cijene za navedene parcele. 
Općinski načelnik je ukratko vijećnicima iznio najvažnije pojedinosti oko ovog prijedloga 
Odluke. Naglasio je da za cijelu parcelu iz točke 1. Prijedloga Odluke postoji zainteresirani 
inevstitor koji je zainteresiran da na toj parceli gradi dvije hale (svaka hala po 2000 m2, 
metalska proizvodnja). Javio se i tražio da se obezbijede uvjeti kako bi kupio predmetnu 
parcelu. 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao da je Klub vijećnika HDZ BIH vođen načelnikovom izjavom 
da su šanse za ovog investitora 1% pa su sukladno tome oni i iznijeli ovakav svoj prijedlog. 
Naglasio je da ukoliko je investitor spreman da izgradi i ukoliko nudi čvrsto obećanje i 
garancije za to treba mu tu parcelu dati za 1 KM. Smatra da u ovom trenutku odluka o 
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prodaji ovih parcela nije zrela. Stav Kluba je da ako bude nešto konkretno i opipljivo nije 
problem i da se da i za 1 KM. 
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da se slažu sa Klubom vijećnika HDZ BIH da ova parcela ne 
može ići na prodaju pod ovakvim uvjetima, mora postojati konkretna ponuda sa 
garancijom investitora, da bude sve transparentno i tek tada se može prodavati.  
Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da ovu Odluku treba podržati uz opasku i 
napomenu Općinskom načelniku a naglasila je da ne sumnja da će se voditi računa, da 
prilikom dodjele ovog građevinskog zemljišta investitor mora ispuniti sve obveze koje su 
propisane.  
Vijećnik Nikola Risonjić je istakao da je stava da nikom ne treba davati zemljište za jednu 
marku, tada bi se u podređeni položaj doveli investitori kojima zemljište nije dodijeljeno 
za 1 KM. U Zonu je uloženo mnogo novaca i ovakav prijedlog bi trebalo podržati pogotovo 
što se ovdje radi o velikoj parceli, na kojoj je planirana investicija u proizvodnu djelatnost 
gdje bi se najmanje radilo o zagađivanju. 
Vijećnik Ivo Suvala je istakao da je stav Kluba vijećnika HDZ BIH onakav kakvoga je iznio 
vijećnik Grgić. Međutim naglasio je da je prije same sjednice zainteresirani investitor zvao 
i iskazao interes pa je sukladno tome to i novi momenat. Istakao je da smatra da je ovo 
pozitivan momenat i svakako da je sada sjednica Kluba bila bi drugačija stajališta a samim 
tim smatra da i ovo pitanje sada treba drugačije posmatrati.  
Vijećnik Boris Penava je istakao da je šteta da na zemljište u koje je toliko uloženo da se 
propusti tako veliki investitor koji je spreman da uposli velik broj ljudi. Ispred svog Kluba 
je istakao da je ovo pozitivno i da ćemo samo sa ovakvim objektima i upošljavanjem nositi 
razvoj Općine. Stav Kluba vijećnika SDP BIH je da treba podržati ovu Odluku 
Općinski načelnik je istakao da se ovom Odlukom traži od Vijeća da dozvoli prodaju 
parcele, ovom Odlukom se ne dodjeljuje zemljište nikom. Odluka je postavljena u 
zakonskim okvirim. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje, putem javnog 
natječaja koji su vijećnici dobili u Sazivu za VIII redovitu sjednicu i Općinsko vijeće općine 
Usora je sa 8 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (12 
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje, putem 
javnog natječaja koji su vijećnici dobili u Sazivu za VIII redovitu sjednicu. 
 
 
Ad/12 
Prijedlog Rješenja o prigovoru Josipa Ercega na Zaključak o rezultatu javnog natječaja 
za dodjelu neizgrađenog građevinskog zemljišta na korištenje 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Nikola Risonjić, Pero Lujić, Ivan Jurišić, Džavid Slamnik odvjetnik Josipa 
Ercega, Općinski načelnik  
 
Vijećnik Nikola Risonjić je zamolio Općinskog načelnika da ukratko vijećnicima i nazočnim 
gostima izloži pojedinosti koje se odnose na ovu točku dnevnog reda. 
Općinski načelnik je istakao da za sve što se radi koristi se zakon onako kako se smatra da 
treba i da je ispravno. Istakao je da je u ovom slučaju provedena procedura propisana 
Zakonom o građevinskom zemljištu, nakon Odluke Vijeća o prodaji zemljišta raspisan je 
javni natječaj u kojem je točno navedeno koje uvjete ponuđač mora ispuniti da bi 
sudjelovao u natječaju. U konkretnom slučaju ponuđač nije ponudio cijenu (prema zakonu 
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početna cijena u Odluci je postavljena prema kvadraturi i sukladno cijeni koju Vijeće 
odredi) i nije uplatio 10% sume koja je predviđena kao avans za sudjelovanje u postupku. 
Niti jedan od ova dva zakonom predviđena elementa nije bio u ponudi postavljen od strane 
navedenog ponuđača. Nakon provedene procedure svim sudionicima su poslane obavijesti i 
nakon toga je stigao prigovor od strane Josipa Ercega u kojem stoji da je općina Usora 
trebala koristiti odredbe općeg upravnog postupka u ovom postupku i da smo trebali 
obavijestiti ponuđača da svoju prijavu dopuni. Općinski načelnik sa Službama je stajališta 
da nismo trebali postupiti na način koji je naveden u prigovoru jer ponuđač  se nije bio 
obvezan pojaviti na natječaju i u ovom slučaju nema mjesta da se ponuđač pojavi pa da ga 
se kasnije obavještava o dopuni potrebne dokumentacije. Rješenje koje je Vijeću 
predloženo da se prigovor Josipa Ercega odbije ima i svoju pouku o pravnom lijeku i u 
koliko stranka ne bude zadovoljna ona ima pravo dalje tražiti svoja prava. Ovakvo 
predloženo rješenje je stav Općinskog načelnika i Službi. 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da je što se tiče ovog Rješenja ovdje čista situacija, ovdje 
nema ništa osobno, samo se prati, primjenjuje i poštuje zakonska regulativa i postupak. U 
ime Kluba vijećnika HDZ 1990 je istakao da će ono podržati ovo Rješenje. 
Odvjetnik Josipa Erceg Džavid Slamnik se vijećnicima obratio u ime Josipa Ercega. Iznio 
je najznačajnije pojedinosti koje se odnose na ovu točku dnevnog reda a koje se tiču 
njegovog klijenta i procedure koja je provedena po javnom natječaju. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja o prigovoru Josipa Ercega na Zaključak o rezultatu javnog natječaja za 
dodjelu neizgrađenog građevinskog zemljišta na korištenje i Općinsko vijeće općine Usora 
je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih 
vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o prigovoru Josipa Ercega na Zaključak o rezultatu javnog 
natječaja za dodjelu neizgrađenog građevinskog zemljišta na korištenje. 
 
 
Ad/13 
Prijedlozi Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje 
 
Nakon uvoda Predsjedatelja Općinski načelnik je iznio osnovne pojedinosti koje se odnose 
na ove Prijedloge Rješenja. U Rješenjima je sadržano sve ono što je Vijeće svojim aktom 
dozvolilo da se proda. Svi oni koji za koje su donesena zemlja su u cjelosti platili svoje 
pripadajuće iznose a parcela za koju je sada odbijen prigovor nije uvrštena ovdje i za nju 
nije traženo da korisnik uplati taj iznos dok se ne riješi postuak prema prigovoru. 
Vijećnik Boris Penava je istakao da se ovdje treba voditi računa oko postojeće granice 
parcele da se ne bi išlo u područje korita rijeke. 
Šef Službe za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam 
Ivan Katić je pobliže pojasnio primjedbu i prijedlog vijećnika Penave.  
 
 
a)Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Ćosićpromexu d.o.o. Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Rješenja o dodjeli 
zemljišta na korištenje Ćosićpromexu d.o.o. Usora. 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Ćosićpromexu d.o.o. Usora i Općinsko 
vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ 
glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
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Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Ćosićpromexu d.o.o. 
Usora. 

 
 
b)Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Imaco d.o.o. Usora radi građenja 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Rješenja o dodjeli 
zemljišta na korištenje Imaco d.o.o. Usora radi građenja. 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Imaco d.o.o. Usora radi građenja i 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Imaco d.o.o. Usora radi 
građenja. 
 
 
c)Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Inošped d.o.o. Tešanj 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Rješenja o dodjeli 
zemljišta na korištenje Inošped d.o.o. Tešanj. 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Inošped d.o.o. Tešanj i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova 
(12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Inošped d.o.o. Tešanj. 
 
 
d)Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Nikoli Zovko iz Piljužića 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Rješenja o dodjeli 
zemljišta na korištenje Nikoli Zovko iz Piljužića. 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Nikoli Zovko iz Piljužića i Općinsko 
vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ 
glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o dodjeli zemljišta na korištenje Nikoli Zovko iz Piljužića. 
 
 
Ad/14 
Prijedlog Rješenja o imenovanju Općinskog pravobranitelja općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je pozvao predlagača da ukoliko ima određene potrebe 
da se obrati vijećnicima. 
Općinski načelnik je istakao da je predložena kandidatkinja jedina od četvoro prijavljenih 
kandidata ispunjavala posebne zakonom predviđene uvjete da nakon položenog 
pravosudnog ispita ima tri godine radnog staža.   
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Nakon toga Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda.  
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja o imenovanju Općinskog pravobranitelja općine Usora i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova 
(12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o imenovanju Općinskog pravobranitelja općine Usora. 
 
 
Ad/15 
Prijedlog Zaključka o dogradnji objekta Javne ustanove Dom zdravlja Usora – zgrada 
općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je pozvao predlagača da ukoliko ima određene potrebe 
da se obrati vijećnicima 
Općinski načelnik je ukratko izložio najznačajnije pojedinosti koje se odnose na ovu točku 
dnevnog reda. 
Naglasio je da gledajući postojeće stanje imamo određenih problema između ostaloga nije 
osigurana mogućnost pristupa invalidima u zgradu Općine, sala Općinskog vijeća vrlo je 
neuvjetna, broj ureda nezadovoljavajući, nedostatak prostorije za arhivu također je 
problem. Sukladno tome predlaže da se ide u pravcu dogradnje ovog objekta. 
Ulazna rampa sa malim nagibom, bila bi na samom sadašnjem parkingu ispred zgrade 
općine i cijeli prizemni dio bi bio uređen kao prijemna kancelarija za sve stranke. 
Na katnom dijelu bismo imali salu za sastanke neto površine cca 70 m2, što je više od 
dvostruke površine sadašnje sale koja bi se preinačila u pristupni hodnik i jedan ured. Na 
mjestu sadašnje prijemne kancelarije (u hodniku) uredio bi se prostor za arhivu. U 
podrumskom dijelu dvije garaže će pripadati Javnoj ustanovi Dom zdravlja Usora, jedna 
općini Usora a jedna uz naknadu će se dodijeliti poduzeću JP HT Eronet d.o.o. Mostar..Sala 
za sastanke bi zadovoljavala potrebe za rad Općinskog vijeća, ali i sve potrebe koje pruža 
dvorana sa cca 60 – 70 mjesta. Prilikom posjete općini Usora ministar Federalnog 
ministarstva za pitanja branitelja i invalida domovinskog rata Zukan Helez je izrazio 
spremnost da pomogne u financiranju dogradnje općinske zgrade. Federalna geodetska 
uprava je također spremna pomoći za opremanje reda katastra i sa sredstvima iz Proračuna 
mogli bi se izvesti grubi radovi. Sa Domom zdravlja je sve usuglašeno i postoje i pismena 
suglasnost. 
 
Nakon izlaganja načelnika Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj 
je sudjelovao vijećnik Pero Lujić. 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da je ideja dobra ali je predložio da kada se bude radila 
projektna dokumentacija da se ide u dva smjera, da te prostorije adekvatno služe radu 
Općinskog vijeća i općinske administracije a ukoliko bi se u dogledno vrijeme išlo da 
projektom izgradnje nove općinske zgrade da te prostorije budu iskoristive i za Dom 
zdravlja koji bi ostao u svojoj zgradi. Naglasio je da ovaj Prijedkg Zaključka treba 
podržati. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Zaključka o dogradnji objekta Javne ustanove Dom zdravlja Usora – zgrada općine 
Usora i Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
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Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Prijedlog Zaključka o dogradnji objekta Javne ustanove Dom zdravlja Usora – 
zgrada općine Usora. 
 
 
Ad/16 
a) Informacija o stanju vodosnabdijevanja na području općine Usora;  
b) Prijedlog Zaključka o sanaciji i izgradnji objekata za vodosnabdijevanje na području 

općine Usora 
 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je pozvao predlagača da ukoliko ima određene potrebe 
da se obrati vijećnicima. 
Općinski načelnik je ukratko izložio najznačajnije pojedinosti koje se odnose na ovu točku 
dnevnog reda. Naglasio je da je sa ovom predloženom Informacijom i Zaključkom želio da 
upozna Vijeće sa onim što se planira raditi a raditi će se ono što se može i kada se može. 
U ovaj prijedlog Zaključka se uvijek može dodati sve ono što vijećnici smatraju da je 
potrebno dodati. 
 
Nakon izlaganja Općinskog načelnika Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog 
reda u kojoj su sudjelovali: Ivo Suvala, Jozo Grgić, Nikola Risonjić, Općinski načelnik, 
predsjednik mjesne zajednice Žabljak, šef Službe za gospodarstvo i financije. 
Vijećnik Ivo Suvala je predložio da se u članak 1. Zaključka doda nova točka 4. Vodovod 
Alibegovci: izmjena potisnog voda u dužini od 250 m 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao da što se tiče ovog Zaključka tu nije ništa sporno ali se u 
svom izlaganju osvrnuo na dostavljenu Informaciju. Istakao je da je potrebno da općina 
Usora pokrene odgovarujuće postupke i radnje u cilju provođenja istrage i pokretanja 
ugovorom utvrđene odgovornosti i obveze Instituta i svih odgovornih jer je ovdje očigledno 
da je sada tri puta manje vode u odnosu na ono što je ovaj Institut naveo da ima. Naglasio 
je da se ovdje netko igra sa nama računajući na to da mi ništa ne znamo. 
Vijećnik Nikola Risonjić je naglasio da se slaže sa prijedlogom vijećnika Grgić i sukladno 
tome traži od Općinskog načelnika da se ove aktivnosti za utvrđivanje odgovornosti 
pokrenu, da ne ostane samo na priči. 
 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju o stanju vodosnabdijevanja na području općine Usora sa slijedećim 
prijedlozima vijećnika Joze Grgić i Nikole Risonjić:  
Zadužuje se Općinski načelnik da izravno putem Instituta za hidrotehniku građevinskog 
fakulteta u Sarajevu i/ili putem Općinskog pravobraniteljstva općine Usora pokrene 
odgovarujuće postupke i radnje u cilju provođenja ugovorom utvrđene odgovornosti i 
obveze Instituta za dovođenje ekspolatacionog bunara “Duboki Potok” u projektirano 
stanje optimalne eksploatacione izdašnosti od 3,0 /l/s, prema Elaboratu (ožujak 2011. 
godine) izrađenog pri izvedbi eksploatacionog bunara i Zapisnikom sa sastanka od 
25.01.2013. godine. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Općinsko vijeće Usora usvaja Informaciju o stanju vodosnabdijevanja na području 
općine Usora sa slijedećim prijedlozima vijećnika Joze Grgić i Nikole Risonjić:  
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Zadužuje se Općinski načelnik da izravno putem Instituta za hidrotehniku građevinskog 
fakulteta u Sarajevu i/ili putem Općinskog pravobraniteljstva općine Usora pokrene 
odgovarujuće postupke i radnje u cilju provođenja ugovorom utvrđene odgovornosti i 
obveze Instituta za dovođenje ekspolatacionog bunara “Duboki Potok” u projektirano 
stanje optimalne eksploatacione izdašnosti od 3,0 /l/s, prema Elaboratu (ožujak 2011. 
godine) izrađenog pri izvedbi eksploatacionog bunara i Zapisnikom sa sastanka od 
25.01.2013. godine. 
 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Zaključka o sanaciji i izgradnji 
objekata za vodosnabdijevanje na području općine Usora koji su vijećnici dobili u Sazivu za 
VII redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora i Općinsko vijeće općine Usora sa 5 glasova 
„ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Ne usvaja se Prijedlog Zaključka o sanaciji i izgradnji objekata za vodosnabdijevanje na 
području općine Usora koji su vijećnici dobili u Sazivu za VII redovitu sjednicu 
Općinskog vijeća Usora. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Zaključka o sanaciji i izgradnji 
objekata za vodosnabdijevanje na području općine Usora sa dopunom vijećnika Ive Suvala 
da se u članak 1. Zaključka doda nova točka 4. Vodovod Alibegovci: izmjena potisnog voda 
u dužini od 250 m. Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Zaključka o sanaciji i izgradnji objekata za vodosnabdijevanje na 
području općine Usora sa dopunom vijećnika Ive Suvala da se u članak 1. Zaključka 
doda nova točka 4. Vodovod Alibegovci: izmjena potisnog voda u dužini od 250 m. 
 
 
Ad/17 
Informacija o zimskom održavanju lokalnih cesta na području općine Usora za sezonu 
2013.-2013. godina 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Ivo Suvala  i Općinski načelnik. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju o zimskom održavanju lokalnih cesta na području općine Usora za sezonu 
2013.-2013. godina i Općinsko vijeće općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Prima se k znanju Informacija o zimskom održavanju lokalnih cesta na području općine 
Usora za sezonu 2013.-2013. godina. 
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Ad/18 
a)Informacija o primjeni Odluke o komunalnim pristojbama 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju o primjeni Odluke o komunalnim pristojbama i Općinsko vijeće općine Usora je 
sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (12 nazočnih 
vijećnika) donijelo sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
 

Prima se k znanju Informacija o primjeni Odluke o komunalnim pristojbama 
 
 
 b)Informacija o primjeni Zakona o porezu na imovinu, naslijeđe i poklon 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju o primjeni Zakona o porezu na imovinu, naslijeđe i poklon i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova 
(12 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Prima se k znanju Informacija o primjeni Zakona o porezu na imovinu, naslijeđe i 
poklon. 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 18:45 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
          Zapisnik obradila                                                                  PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                           Ivo Suvala 
  

 
 

 
 
 
 
  


